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ČESKO: Poslanec Jaroslav Foldyna nabádá opoziční předáky, aby se přestali hádat. Pokud
se ANO a SPD rozdělí, zlikviduje tato vláda národ i zemi. Vládní koalici podle něj takové
tenze nehrozí, tu drží pohromadě koryta a strach z hněvu zahraničních loutkovodičů.

V minulém týdnu na tiskové konferenci Andrej Babiš mluvil o své politické budoucnosti a
vedle jiného se dosti ostře vyjádřil k SPD. Podle některých komentářů de facto SPD
„vyhlásil válku“. Co si o tom myslíte?

Myslím, že je to velmi nešťastné. V době, kdy vláda zvyšuje věk odchodu do důchodu, kdy svými
politickými kroky ožebračuje lidi a zároveň se snaží zatáhnout ČR do cizí války, a kdy chce
prostřednictvím korespondenční volby zmanipulovat volby, má opozice bojovat s vládou, nikoli mezi
sebou.

Andrej Babiš ale jako viníka konfliktu mezi ANO a SPD označil předsedu SPD s tím, že to
bylo právě on, kdo v prezidentské volbě podpořil, i když nepřímo, Petra Pavla.

To, co znamená věta „nevolte generála Pavla“, to je věcí interpretace. Já osobně takové vyjádření
chápu tak, že mi jeho autor říká, abych volil soupeře generála Pavla. Navíc předpokládám, že postoj
předsedy SPD byl také jenom reakcí na nějaké jednání předsedy ANO. Ani jeden ze zmíněných přece
nežije ve vzduchoprázdnu, a je všeobecně známé, že spolu jednali opakovaně.

Jaké jednání Andreje Babiše podle vás způsobilo poněkud nejednoznačnou podporu
kandidatury předsedy ANO ze strany Tomia Okamury?

To byste se musel zeptat Tomia Okamury, popřípadě Andreje Babiše. Já to nevím, protože jsem u
jejich jednání nebyl.

Mezi prvním a druhým kolem prezidentské volby jste se s Andrejem Babišem setkal vy, a to
přímo u něj doma. O čem jste spolu mluvili?

S Andrejem Babišem jsme se dohodli, že obsah našeho rozhovoru nebudeme zveřejňovat, a tato
dohoda stále platí.

Nemůže aspoň naznačit?

Snad zmíněnou dohodu neporuším, když řeknu, že mojí snahou bylo předejít konfliktu mezi ANO a
SPD.

To se vám ale podle všeho moc nepovedlo…

Ano, to se mi opravdu nepovedlo.

Proč?
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Zřejmě jsem při své snaze nebyl dostatečně obratný a přesvědčivý.

Mělo to vůbec šanci na úspěch?

Zastávám názor, že každá snaha má mnohem větší šanci na úspěch než nesnaha, a že člověk má vždy
udělat vše, co je v daný moment jeho silách.

Co odhadujete, že se mezi oběma opozičními subjekty bude dít dál?

Doufám, že emoce opadnou a opozice se sjednotí. Pokud se to nestane, tak současná vláda zlikviduje
tuto zemi i tento národ.

Opoziční strany jsou pouze dvě a rozhádaly se. Koaličních je pět a zatím k nějaké významné
roztržce nedošlo. Co drží koaliční strany pohromadě?

Koryta.

Vážně je vysvětlení tak snadné? Leckdo by to označil za laciné, jistě musí mít jiné motivace.

Máte pravdu, vlastně to všechno není. Ještě jsem zapomněl na strach ze zahraničních loutkovodičů.
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